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Z A P I S N I K 

sa 24. sjednice Gradskog vijeća Grada Otoka koja je održana 25. rujna2023. 

godine u 13,00 sati u gradskoj vijećnici Grada Otoka. 

 

PRISUTNI: 

1. Stjepan Topalović 

2. Filip Filipović 

3. Ivan Žagar 

4. Marija Čepo 

5. Tomo Babić 

6. Milenko Drljepan 

7. Mile Matanović 

8. Dragan Bojić 

9. Zoran Popić 

ISPRIČANI: 

1. Ivan Sluganović 

2. Dalibor Znahor 

3. Nikolina Cvitkušić 

4. Slavko Grgić 

 

Uz vijećnike na sjednici su nazočni: Josip Šarić, gradonačelnik, Mirko Martinović, 

tajnik Gradskog vijeća i pročelnik Upravnog odjela za društvene djelatnosti, 

Marko Tadić, pročelnik Upravnog odjela za komunalno gospodarstvo i pravne 

poslove, Marija Čolaković, pročelnica Upravnog odjela za financije, gospodarstvo 

i poljoprivredu, Mladen Markešić, ravnatelj Otočke razvojne agencije, Katarina 

Landeka, ravnateljica Dječjeg vrtića Pupoljak, Jelena Ukić, v.d. ravnatelj 

Bioekološko-edukacijskog centra Virovi, Ana Zvonarević, savjetnik za financije i 

proračun, Marija Vuković, stručni suradnik za samoupravu i opće poslove.  

 

Prisutni mediji: Plava Vinkovačka televizija. 

DNEVNI RED 

 

1. Davanje suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Ustanove Virovi. 

/Izvjestitelj: Jelena Ukić/ 
2. Razmatranje zamolbe Dječjeg vrtića Pupoljak Otok za odobravanje 

pozajmice iz Proračuna Grada Otoka. /Izvjestitelj: Katarina Landeka/ 

3. Informacija o prirodnoj nepogodi. /Izvjestitelj: Mladen Markešić/ 
4. Prijedlog Odluke o usvajanju Polugodišnjeg obračuna Proračuna Grada 

Otoka za razdoblje 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. /Izvjestitelj: 
Marija Čolaković/ 

5. Prijedlog Odluke o usvajanju II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka 

za razdoblje 1. 1. 2023. – 31. 12. 2023. godine./Izvjestitelj: Marija 
Čolaković/ 
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6. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu. /Izvjestitelj: Marko Tadić/ 
7. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2023. godinu. /Izvjestitelj: Marko Tadić/ 
8. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa utroška sredstava ostvarenih od 

zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i 

davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog poljoprivrednog 
zemljišta na području Grada Otoka u 2023. godini. /Izvjestitelj: Marija 

Čolaković/ 
9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Otoka za 

2023. godinu. /Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 

10.Odluka o kreditnom zaduženju Grada Otoka. /Izvjestitelj: Marija 
Čolaković/ 

11.Odluka o imenovanju povjerenstva za natječaj za zakup i prodaju 
poljoprivrednog zemljišta. /Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 

12.Odluka o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 

zemljišta. /Izvjestitelj: Marija Čolaković/ 
13.Utvrđivanje prijedloga za imenovanje suca porotnika Općinskog suda u 

Vinkovcima. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 
14.Informacija o statusu predmeta obitelji Grgić. /Izvjestitelj: Mirko 

Martinović/ 
15.Razmatranje zahtjeva obitelji Abramac za pomoć u sanaciji obiteljske 

kuće. /Izvjestitelj: Mirko Martinović/ 

16.Aktualni sat. 
 

NAPOMENA: Točka 13. glasi: Izvješće o afričkoj svinjskoj kugi. 
 

Stjepan Topalović: Dame i gospodo, uvažene kolegice i kolege vijećnici, 

otvaram 24. sjednicu Gradskog vijeća Grada Otoka. Na sjednici je prisutno 8 
vijećnika i vijećnica te sukladno Poslovniku Gradskog vijeća možemo donositi 

pravovaljane odluke. Na sjednici još pozdravljam gradonačelnika Grada 
Otoka,gospodina Josipa Šarića, pročelnika Mirka Martinovića, ujedno i tajnika 
Gradskog vijeća, pročelnika Marka Tadića, djelatnice i djelatnike Gradske uprave, 

Jelenu Ukić, ispred ustanove Virovi, Katarinu Landeka, ravnateljicu predškolske 
ustanove Pupoljak, predstavnike medija Plavu Vinkovačku televiziju. Pridružio 

nam se je i Mladen Markešić iz Razvojne agencije. U materijalima ste dobili 
zapisnike sa 22. radne sjednice i 23. koja je bila svečana. Otvaram raspravu po 
zapisnicima sa prošlih dviju sjednica.Imali li kakvih dopuna, pitanja, izmjena? 

Ako nema, molim da se dizanjem ruke vijećnici izjasne.Tko je „za“, „protiv“, 
„suzdržan“? Utvrđujem da su  jednoglasno sa 8 glasova „za“ prihvaćeni navedeni 

zapisnici. Umaterijalima ste dobili prijedlog dnevnog reda za današnju 24. 
sjednicu Gradskog vijeća. Otvaram raspravu. Ima li kakvih dopuna, pitanja?  

 

Ivan Žagar: Klub vijećnika HDZ, HKS i HSS predlaže dopunu dnevnog reda, 
na način, da se točka 13. Utvrđivanje prijedloga za imenovanje suca porotnika 

Općinskog suda u Vinkovcima, skine sa dnevnog reda, a da se na dnevni red 
doda točka: Informacija o Afričkoj svinjskoj kugi i tu bi bio izvjestitelj 
gradonačelnik.  

 
Stjepan Topalović: Dajem ovakav prijedlog na usvajanje. Tko je „za“, 

„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen predloženi dnevni 
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red, sa izmjenom točke 13. da se izbaci i da se ubaci Izvješće o stanju Afričke 

svinjske kuge. 
 

Ad 1. Davanje suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Ustanove Virovi. 
 
Jelena Ukić: U materijalima ste dobili Odluku o izmjeni i dopuni Statuta 

Ustanove Virovi, radnu verziju. Mijenjali bismo jedan jedini članak, odnosno 
uvjete za ravnatelja. Dosadašnji taj članak je glasio, da tražimo najmanje deset 

godina radnog iskustva, a od toga pet godina radnog iskustva na rukovodećim 
mjestima. Sve ostalo ostaje isto. Međutim, ponukani iskustvom, raspisivali smo u 
dva navrata natječaj za ravnatelja. Međutim na iste se nitko nije javio. Stoga 

sam ja bila imenovana za v.d. ravnatelja. Mislim da je sada vrijeme da pokušamo 
opet raspisati natječaj, da nađemo odgovarajuću, ne zamjenu, da nađemo 

pravog ravnatelja. Ja bih vas molila smanjimo te kriterije. Znači pet godina 
radnog iskustva, a od toga tri godine radnog iskustva na rukovodećim mjestima. 
To bi značilo i da je osoba upoznata sa radom ugostiteljstva i ovim našim 

poslovima koje obavljamo, da bude stručna, a da opet nismo pretjerali sa 
kriterijima. Praksa je pokazala da nemamo niti jednu prijavu, pa raspisujemo i 

poništavamo natječaj. Što nema smisla. Možemo pokušati ići sa ovim 
prijedlogom pa ću vas zamoliti da ga usvojimo. 

 
Stjepan Topalović: Otvaram raspravu po ovoj točki. Imali li kakvih dopuna, 

pitanja, izmjena? Ako nema, molim da se dizanjem ruke izjasnite.Tko je „za“, 

„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćeno davanje 

suglasnosti na izmjene i dopune Statuta Ustanove Virovi. 

Na temelju članka 54. Zakona o ustanovama (Narodne novine, broj 76/93, 
29/97, 4/799, 35/08 i 127/19) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni 

vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13, 6/18 i Službeni vjesnik 
Grada Otoka, broj 2/20, 2/21 i 3/21), Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici 

održanoj 25. rujna 2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 
 
 

ODLUKU 
o davanju prethodne suglasnosti na 

izmjene i dopune Statuta Ustanove Virovi 
 

Ad 2. Razmatranje zamolbe Dječjeg vrtića Pupoljak Otok za odobravanje 

pozajmice iz Proračuna Grada Otoka. 
 

 Katarina Landeka: U materijalima vam je stigla naša zamolba. Ja ću 
ukratko samo još jednom reći o čemu se radi. Dječji vrtić Pupoljak je uz pomoć 
Otočke razvojne agencije prijavio projekt ulaganja u Dječji vrtić Pupoljak i Dječji 

vrtić Domaljevac. Tu smo prošli. Dječjem vrtiću Pupoljak odobreno je 12.161,00 
eura novčane pomoći za opremu odnosno ulaganje u naš vrtić. U taj iznos nije 

uključen PDV, koji bi iznosio 3.062,41 eura. Stoga bi molila Gradsko vijeće da 
nam odobri pozajmicu od Grada Otoka u iznosu od 12.161,00 eura. Ujedno bih 
molila i pomoć uz doznaku tih novčanih sredstava u iznosu PDV-a 3.062,41 eura, 

s obzirom da Dječji vrtić nema taj predviđeni novac.  
 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, 
dajem drugu točku na razmatranje, zamolbu Dječjeg vrtića Pupoljak Otok za 
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odobravanje pozajmice iz Proračuna Grada Otoka. Tko je „za“, „protiv“, 

„suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno uz 8 glasova „za“ usvojena navedena 

Odluka. 

Na temelju članka 21. Statuta Grada Otoka („Službeni vjesnik Vukovarsko-
srijemske županije“, broj 14/09, 4/13 i 6/18 i „Službeni vjesnik Grada Otoka“, 

broj 02/20, 02/21 i 03/21), Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 
25. rujna 2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

 
ODLUKU 

o odobravanju pozajmice Dječjem vrtiću Pupoljak Otok 

 
Ad 3. Informacija o prirodnoj nepogodi. 

 
 Mladen Markešić: Ja ću vam ukratko, onako kako sam pripremio,  prenijeti 
informaciju o prirodnoj nepogodi. Dana 19. srpnja je Grad Otok pogodila prirodna 

nepogoda i Vukovarsko – srijemska županija je nakon dva dana proglasila 
prirodnu nepogodu. Područje Grada Otoka je teško stradalo i svi smo upoznati s 

time. Donešeno je nekoliko mjera s kojima su Grad Otok, Vukovarsko-srijemska 
županija i Vlada RH pomogali  građanima u žurnoj sanaciji šteta koje su nastale 
prirodnom nepogodom. Sada ću ukratko reći samo nekoliko aktivnosti koje smo 

mi imali u toj sanaciji. Prva je bila vezana uz žurnu sanaciji obiteljskih kuća. 
Vlada Republike Hrvatske je dodijelila Vukovarsko – srijemskoj županiji određeni 

iznos za žurnu sanaciju stambenog dijela obiteljskih kuća. Grad Otok je sa svojim 
djelatnicima pozvao sve građane koji su imali štetu da se ovdje prijave. Nakon 
tih prijava smo dodjeljivali potvrde s kojima su naši građani mogli preuzeti 

materijal u trgovinama i sanirati svoje obiteljske kuće odnosno stambeni dio 
obiteljskih kuća. Materijal je bio u vidu crijepa, letvi i ostalog materijala za 

pokrivanje kuće. Ovdje bih naglasio da se ta žurna sanacija nije odnosila na 
gospodarske objekte i ostale objekte u sklopu kuće, već samo na stambeni dio 

obiteljskih kuća. Do sada je zaprimljeno 1216 računa, tvrtki koje su ih izdavali, a 
gdje su ljudi mogli preuzeti materijal. Vrijednost tih računa je veća od 
1.402.400,05 eura. Tu je riječ samo o materijalu kojeg su građani s područja 

Grada Otoka, naselje Otok i Komletinci, preuzeli u trgovinama. Neovisno o tome, 
to je bila prva mjera, prva aktivnost  kojom smo se bavili u toj prirodnoj 

nepogodi. Velika većina, ne svi građani dobili su materijal za sanaciju svojih 
obiteljskih kuća. Druga mjera, nevezano za materijal je bio registar šteta. Opet 
ću vam naglasiti ovdje, registar štete nije i nema veze sa materijalom ili dijelom 

materijala za sanaciju obiteljskih kuća. Svi građani koji su imali oštećenja na 
svojim objektima, ali i na opremi, ali također i poljoprivrednici koji su imali 

oštećenja na poljoprivrednim usjevima, te svi ostali gospodarstvenici mogli su 
prijaviti svoju štetu koju su imali povodom ove prirodne nepogode. Sve te prijave 
su zaprimljene i unesene u registar šteta, njih je bilo 1072. Grad Otok je na 

odobrenje Vukovarsko – srijemske županije imenovao stručno povjerenstvo za 
građevine koje su obišli po prijavama sve građevine i utvrdili štetu koja je 

nastala na tim građevinama. Na temelju njih sve one građevine koje su imale 
oštećenja veća od deset posto, su prijavljene odnosno puštene dalje 
povjerenstvu Vukovarsko – srijemske županije na daljnja postupanja i 

odlučivanja. Sva šteta koja je nastala na opremi je unesena i prijavljena. Sva 
oštećenja na poljoprivrednim usjevima su unesena i prijavljena. Registar šteta. 

Ovdje bi naglasio sukladno zakonskoj regulativi kada se šteta prijavi u registar 
šteta maksimalna moguća obeštećenje koje se može dobiti je pet posto od 
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utvrđene štete. Tu je riječ o maksimalnom iznosu koji se može dobiti kroz 

registar štete, naravno, o tome sve odlučuju povjerenstva i Županijsko 
povjerenstvo koje to dalje šalje prema Ministarstvu financija. Znači, to je drugi, 

neovisan postupak, kada pričam o registru šteta. Treća mogućnost koju su naši 
građani imali je da su temeljem potvrde o šteti i zahtjeva koje su predavali u 
Hrvatskom zavodu za socijalni rad ostvarili propisanu novčanu potporu. Dakle, 

građani su mogli tu potvrdu zajedno sa ostalom dokumentacijom predati u 
Hrvatski zavod za socijalni rad, gdje su dobili financijsku pomoć. Tu će biti nekih 

1700 – 1800 izdanih potvrda na području Grada Otoka koju su građani predali u 
Hrvatski zavod za socijalni rad. Računajući materijal kojeg su građani dobili za 
sanaciju obiteljskih kuća i ovu novčanu pomoć od Hrvatskog zavoda za socijalni 

rad, vjerujem da će velika većina građana moći, ako ne u potpunosti, u velikoj 
većini sanirati svoju štetu koju su imali na obiteljskim kućama. Kada govorimo o 

gospodarskim objektima i ostalome što su građani prijavili u registar štete. Znači 
sve je evidentirano, sve je zabilježeno. Što će biti s time? To još ne znam. To je 
proslijeđeno Županijskom povjerenstvu na daljnje postupanje. Taj postupak će 

trajati i kako će on završiti, to ne znam. Ovdje u ovome što sam vam pripremio, 
ovu informaciju, imate malo razvrstano o toj šteti kolika je bila na području 

Grada Otoka. Tako da tu možete pogledati, da ne ulazim sada u detalje. Ono što 
bih posebno za kraj naglasio je šteta koju je imao Grad Otok, kako na svojoj 

infrastrukturi, tako i u svojim financijama, ne računajući ovu materijalnu štetu 
obiteljskih kuća i svu ostalu koju smo do sada spominjali. Sam Grad Otok je 
imao financijsku štetu povodom ove prirodne nepogode veću od 400 tisuća eura. 

Tu govorimo, bili ste svjesni i svjedoci svih tih radova što su se radili ovdje 
nakon nastanka te prirodne nepogode. Brojne postrojbe koje su bile ovdje od 

vojske, Civilne zaštite, interventnih postrojbi, sve silne mehanizacije koja je 
radila na čišćenju svega, naravno od ljudskog rada popisivača itd., sve to Grad 
Otok će koštati više od 400 tisuća eura odnosno 398 tisuća eura sa prošlom 

srijedom. U međuvremenu su pristigli neki novi računi pa se iznos popeo na 
preko 400 tisuća eura, s time da računi i dalje pristižu. Mi u biti, u konačnici, ne 

znamo koliko će nas točno to sve koštati, ali znamo da je oštećenje ogromno. 
Znači preko 400 tisuća eura sam Grad Otok mora financirati iz svog proračuna, 
sve te usluge. Tu opet spominjem, ne računamo neke naše objekte i našu 

infrastrukturu koja je također pretrpjela oštećenja koja će opet grad morati 
samostalno sanirati. Vidjet ćemo hoće li i kako i na koji način to nekada i negdje 

biti refundirano, ali evo do sada taj cjelokupni trošak je u Gradu Otoku.  
 
 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu po izvješću. Vijećnik Ivana Žagar. 
 

 Ivan Žagar: Klub vijećnika HDZ, HKS i HSS predlaže Gradskom vijeću zbog 
velikih šteta nastalih uslijed prirodne nepogode, olujnog i orkanskog vjetra, 
proglašene odlukom župana Vukovarsko – srijemske županije od 21. srpnja 

2023. godine i potrebne sanacije štete, da Grad Otok ne pokreće postupke 
prisilne naplate komunalne naknade u slijedećih šest mjeseci građanima.  

 
 Stjepan Topalović: Ima li još kakvih pitanja? Za riječ se je javio 
gradonačelnik. 

 Josip Šarić: S obzirom da je sjednica Gradskog vijeća i da se snima, treba 
reći što se nama dogodilo. Ponovit ću i na sjednici vijeća. U razdoblju od šest 

mjeseci 91. godine, od prvih granata koje su pale na Otok i Komletince do 
zadnjih granata, preko 630 objekata je bilo oštećeno. Onda se imalo vremena u 
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tih šest mjeseci, pa kada padne granata, negdje organizirati pokrivanje kuće 

odnosno moba. Imali smo Narodnu zaštitu koja se time bavila. Sada smo 
doživjeli da nam u roku od dvadeset minuta olujno nevrijeme ošteti preko 1600 

objekata. To je praktički osamdeset posto obiteljskih, stambenih jedinica u Otoku 
i Komletincima. U Otoku nešto nažalost gore, u Komletincima nešto, na sreću, 
malo bolje. Ukupno gledajući vrlo loše. U cijeloj Županiji smo nažalost najgore 

prošli, imali smo oko trideset posto ukupne štete. Čini mi se da se tu negdje 
kreće. Uz Grad Otok tu su Općine Gradište, Cerna, Privlaka, koje su stradale 

nekako najviše. Na početku se želim zahvaliti svima koji su pomagali u 
rješavanju ovoga velikoga problema. Naši djelatnici gradske uprave, uistinu svi 
su bili uključeni u radu na tome. Imali smo veliku pomoć Hrvatske vojske. Vojska 

je tu bila odmah drugi – treći dan, kada smo mi zatražili i kada je imalo smisla da 
se aktiviraju. Veliku potporu smo dobili od Civilne zaštite, kako iz naše županije 

tako i nacionalne. Imali smo ovdje organizirane krovopokrivače koji su uz Civilnu 
zaštitu radili taj posao. To je vodila naša kolegica Jasna Tucaković. Oni prekrili 
preko 150 obiteljskih kuća. Napravljen je odličan posao. Tu se je radilo o 

starijima, bolesnima i ljudima koji se nisu sami mogli organizirati. Imali smo i 
volontere koji su radili sa nama. Odlična reakcija Dobrovoljnog vatrogasnog 

društva Otok, odlična reakcija od prvog trenutka našeg komunalnog poduzeća 
Vranjevo. Njima čestitka. Ujedino kritika DVD Komletinci, ni jednog trenutka se 

nisu uključili u rješavanje ovoga velikoga problema za Komletince. Izuzev u 
jednome trenutku kada smo tražili vozilo koje je trebalo tamo našem Stožeru 
Civilne zaštite u Komletincima. Tada su nam oni dali to vozilo, ali to će sigurno 

biti tema za jednu od sjednica Gradskog vijeća. Nije uloga DVD raditi proslave i 
čobance,  nego je uloga DVD u ovakvim situacijama, reagirati i pomoći svojim 

sumještanima. Što se nažalost nije dogodilo. Još jednom zahvala svima koji su 
napravili ovaj veliki posao. Mislim da smo dobro reagirali Županija i mi i da smo 
odmah ljudima omogućili da dobiju građevinski materijal. Nakon toga građani su 

pokrenuli ovaj postupak dobivanja potpora države za elementarnu nepogodu. 
Ako pogledamo najveći dio naših sugrađana neće imati praktički nikakvog troška. 

Trošak u smislu, građevinski materijal je dobio, neki će čak biti i u plusu, Bogu 
hvala! Tko je sam prekrio svoju kuću kao obitelj dobiti će od Hrvatskog zavoda 
za socijalni rad 460 eura, a kao pojedinac 330 eura. Možemo reći da posljedice 

na obiteljskim kućama gotovo i nema više. Imamo nekoliko ovih kritičnijih 
slučajeva s kojima ćemo se sigurno baviti još neko vrijeme. Ono što ostaje dalje, 

to je šteta na gospodarstvima. Biti će riješeno ono što je osigurano, ono što nije 
osigurano pokušat ćemo, naravno, mi zajedno sa županijom, Ministarstvom 
financija, tražiti ako je moguće nekakve potpore za naše sugrađane kojima su 

oštećeni gospodarski subjekti: štagljevi, čardaci, svinjci, kokošinjci, pušnice, sve 
ono što mi imamo na našem obiteljskom gospodarstvu, tj. što imamo u našem 

dvorištu. Pokušati ćemo naći načina da ljudima pomognemo i u tome smislu. 
Štete o kojima je ovdje kolega Mladen rekao su ogromne, 54 milijuna eura. 
Nažalost. najveći dio te štete odnosi se na štetu na šumi. Hrvatske šume su 

stvarno u jednoj vrlo teškoj situaciji u tom smislu. Predsjednik vijeća je u 
Hrvatskim šumama i to zna dobro. Radi se o ogromnoj šteti, o dugoročnoj šteti, 

ono što treba reći, pa i izravnoj šteti. O dugoročnoj šteti u smislu da ta šuma nije 
bila za sječu, to je još uvijek mlada šuma, nije bila zrela za sječu i nema one 
dobiti koje imaš kada posječeš  stablo staro 140 godina. Nešto će Hrvatske šume 

tu uspjeti izvući. Koliko će to biti, vrijeme će to pokazati. Ovdje ću i to vama reći, 
rekao sam to maloprije za Vinkovačku televiziju, pokrenuo sam jednu inicijativu 

u Saboru da našim sugrađanima, ne samo s područja Otoka i Komletinaca, već i 
naše Županije koji su imali štetu, Hrvatske šume odnosno Ministarstvo 
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poljoprivrede koje je nadležno za Hrvatske šume, iznađu načina kako 

subvencionirati ili donirati ogrjev našim sugrađanima, koji koriste ogrjev za 
grijanje. Naime, smatram naravno kao gradonačelnik i kako zastupnik u 

Hrvatskom saboru da je ovo trenutak gdje moramo pokazati tu socijalnu 
osjetljivost i država prema svojim sugrađanima, dakle prema nama koji ovdje 
živimo. To je nama koji ovdje živimo Bogom dan prirodni resurs, a šteta je 

ogromna, to je poznato svima. Razgovore sam obavio i sa ministricom Vučković i 
sa državnim tajnikom Pavić, prije dva-tri dana i imam obećanja da će se u tom 

pravcu ići. Sutra je koordinacija kod župana. Očekujem potporu od župana. Ja 
sam s njim obavio razgovor i on to podržava. Pomognimo našim ljudima da 
osjete brigu države. Koja je to sljedeća nevolja koja nas može zadesiti, a  koja 

nas nije zadesila, ne daj Bože, da nas zadesi, stvarno se znamo svi zajedno 
zapitati. Pa zar nije više dosta i rata, poplava, covida i nevremena i Afričke 

svinjske kuge. Gdje je kraj tome? Ono što želim reći kao gradonačelnik i 
zastupnik u Saboru, da ću iskoristiti svaku situaciju, gdje možemo nešto 
napraviti za naše ljude. Naravno vi znate dobro, a mogu vam reći otvoreno, moja 

riječ ima gore i te kako veliku težinu, sluša se moj prijedlog. Kada budem 
govorio o Afričkoj svinjskoj kugi, ima jedan prijedlog kojeg sam pokrenuo, da 

budete s i tim upoznati. Da zaključim. Pogodilo nas je veliko nevrijeme. Hvala 
svim ljudima i čestitke svima koji su se angažirali. Mi smo odlučili da ćemo svima 

dati na neki način naknadu za ono što je tko radio. Iz razloga što je bilo suludih 
situacija. Da vam ljudi Civilna zaštita iz Rijeke i Varaždina  prekrivaju krovove, a 
kod nas dežurni kritičari sjede u kafiću i onda govore, ovaj ne radi dobro ili da 

radi sporo itd. Nešto što ću reći kao čovjek. Imam jedan jako loš osjećaj da se 
nešto ne događa dobro s nama kao ljudima. U Domovinskom ratu kada se 

dogodila neka nevolja svi smo priskakali jedni drugima u pomoć. Ovdje nisam to 
osjetio, nismo to osjetili mi. Nažalost, nešto se s ljudima loše događa, ali nešto 
što smo mi svi radili ovo zajedno, mislim da smo napravili jedan ogroman, veliki, 

vrlo stresan posao. Tu je bilo svakakvih situacija sa našim ljudima, od onih koji 
su opravdano nezadovoljni, do provokacija, do vrijeđanja i tako. Dobro smo se 

nosili s tim i imamo se čime pohvaliti. Mislim da treba, rekao sam i novinaru, pa  
neka uđe u zapisnik. Negdje tamo tijekom desetog mjeseca, kada završimo to, 
pozvati ćemo sve te ljude, zahvaliti im se i počastiti. Reći im jednu lijepu riječ, 

hvala, za ono što su napravili. Stvarno su ljudi, pogotovo ti ljudi koji su dolazili 
sa strane, a imali smo u dva navrata ekipu iz Grubišnog polja. To su hrvatski 

branitelji, koji su umirovljeni i imaju kontakata sa gradonačelnikom. Ponudili su 
se i došli ovdje. Donirali materijal, pokrili četiri – pet obiteljskih kuća. Ekipa koja 
je to radila na Banovini, zna to raditi. Napravili su dobar posao. Uskoro ću s tim 

završiti. Bilo je nešto donatora koji su nam pomogli. Najviše je pomogla 
gradonačelnica Petrinje, odnosno Grad Petrinja. Hvala im na tome. Dali su nam i 

materijalnu i financijsku donaciju. Naravno, ona nevolju razumije, jer se sa 
nevoljom u svom gradu, na neki način, time još uvijek bavi. Predsjedniče toliko. 
Mislim da vijeće može biti, a i vi vijećnici i vijećnice možete biti zadovoljni sa 

ovim što smo napravili. Napravili smo stvarno jedan dobar posao. Nekakvih 
propusta, bilo je, to ćemo vremenom popravljati, ispravljati. Nećemo dopustiti da 

na ovaj veliki posao kojeg smo mi napravili, zbog nekih pojedinaca koji su 
zloupotrijebili situaciju i uzeli više građevinskog materijala ili nešto slično, padne 
sjena. To sigurno nećemo dopustiti. I to kada raščistimo upoznat ćemo i vas kao 

vijeće i mislim da o tome treba javno upoznati i građane. Neka ljudi znaju. Tko je 
i kako manipulirao? Za razliku od nekoga tko je ovdje radio volonterski i netko 

tko je imao štetu, a bio pošten pa prijavio stvarnu štetu. Ako ima pitanja stojim 
na raspolaganju. 
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 Stjepan Topalović: Zahvalio bi se gradonačelniku na izvješću o 
elementarnoj nepogodi. Čuli ste Mladenovo izvješće. I ta dva izvješća i tu Odluku 

što je dao prijedlog predsjednik Kluba vijećnika Ivan Žagar da se prolongira na 
šest mjeseci, naplata građanima, dajem na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, 
„suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno sa 8 glasova „za“ prihvaćeno izvješće i 

odluka o prolongiranju naplate komunalne naknade na šest mjeseci.  

 

Na temelju članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko-
srijemske županije,  broj 14/09, 4/13, 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 

2/20, 2/21 i 3/21), Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 25. 
rujna 2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

 
 

ZAKLJUČAK 

o usvajanju Informacije o prirodnoj nepogodi 
 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj dana 25. rujna 2023. 

godine temeljem članka 21. Statuta Grada Otoka („Službeni vjesnik Vukovarsko-

srijemske županije“ broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka“ broj 

02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst) jednoglasno sa 8 glasova „za“ donosi 

 

ODLUKA 

 

Članak 1. 

Zbog velikih šteta nastalih na imovini građana uslijed prirodne nepogode 

olujnog i orkanskog vjetra proglašene Odlukom Župana Vukovarsko-srijemske 

županije KLASA:920-09/23-01/07 URBROJ:2196-07-23-2 od 21. srpnja 2023. 

godine i potrebe sanacije štete, Grad Otok neće pokretati postupke prisilne 

naplate komunalne naknade prema fizičkim osobama. 

 

 
Ad 4. Prijedlog Odluke o usvajanju Polugodišnjeg obračuna Proračuna Grada 
Otoka za razdoblje 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

 
 Marija Čolaković: U materijalima ste dobili Odluku o usvajanju 

Polugodišnjeg obračuna Proračuna. Sukladno Zakonu o Proračunu i Pravilniku o 
polugodišnjem i godišnjem izvješćivanju, obvezni smo usvojiti ovaj Polugodišnji 
obračun do kraja rujna. U materijalima koje ste dobili, na prvoj stranici je 

najpreglednije. Ukupni prihodi i primici za razdoblje od 1. siječnja do 30. lipnja 
2023. godine su izvršeni u visini 2.072.611,87 eura, a ukupni rashodi i izdaci u 

visini 1.993.864,38 eura. To govori da imamo višak prihoda u odnosu na 
rashode, koji su nam narasli u visini 78.747,49 eura. Na idućoj stranici imate 
razvrstano po vrstama prihoda i po vrstama rashoda iznos tog ostvarenja. 

Materijal je dosta opsežan, ali sukladno Pravilniku o proračunskom 
računovodstvu moramo na taj način izvješćivati. Izvještaj o zaduženju. Tijekom 

prošle godine je podignut kratkoročni kredit. To je  iznos od 531 tisuća eura, a 
koji je vraćen do 30. lipnja. Imamo beskamatni zajam u visini 55 tisuća eura, 
koji je vraćen do 30. lipnja. On se odnosi na povrat poreza iz 2021. godine. Taj 
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povrat se vraća u državni proračun tijekom 2022. godine, gdje je on u prelasku 

na 2023. godinu. Što se tiče daljnjih jamstava. U ovih šest mjeseci nismo davali 
jamstva nikome. Isto tako imate pregled nenaplaćenih potraživanja na dan 30. 

lipnja po našim potraživanjima, kao što smo spomenuli komunalnu naknadu i 
neke druge prihode. Stanje nepodmirenih obveza na dan 30. lipnja su iznosili 
703 tisuće eura. Imate njihovu strukturu razvrstanu na dospjele i ne dospjele 

obveze. Sada imate baš razvrstano po vrstama prihoda i rashoda detaljnije 
ostvarenje do 30. lipnja, ne bih čitala. Isto tako jedan od oblika izvještavanja je 

da po upravnim odjelima po našim  programima i aktivnostima sukladno 
proračunu imate izvješće o ostvarenim pokazateljima, zacrtanim i broju  
ostvarenih pokazatelja. Pred kraj ovog opisnog dijela polugodišnjeg izvršenja 

proračuna imate i deficit općeg proračuna koji pobliže objašnjava izvršenje 
proračuna Grada Otoka zajedno sa njegovim proračunskim korisnicima. Isto tako 

imate razvrstane prihode i rashode po strukturi ostvarenja prihoda na razini svih 
naših korisnika. I ono što je možda bitno naglasiti da su i Grad Otok i svi 
proračunski korisnici 30. lipnja ostvarili višak prihoda poslovanja. To imate na 

ovoj stranici gdje su viškovi i manjkovi prikazani koliko to iznosi po svakom 
pojedinom proračunskom korisniku, s time time da zadnja stranica prikazuje baš 

taj konsolidirani proračun prihoda i primitaka, znači grada i korisnika. Prihodi i 
primici su ostvareni u iznosu 2.284.469,53 eura i rashodi i izdaci 2.114.234,42 

eura. Tu nam se potkrala pogreška koju sam sada utvrdila razlika prihoda i 
primitaka je 70.235,11 eura, a ne kao što je navedeno 170 tisuća eura. Tako da 
prilikom usvajanja obratite pažnju na to da je razlika višak prihoda na rashodima 

konsolidiranog proračuna 70.235,11 eura. Ako treba još pojašnjavati. 
 

 Stjepan Topalović: Dobili su u materijalima. Onaj koji je htio čitati taj je 
pročitao. Otvaram raspravu s ovom izmjenom na kraju, nije 170 nego 70 tisuća 
eura. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, molim da se dizanjem ruke izjasnimo o 

usvajanju Polugodišnjeg obračuna. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem 
da je jednoglasno usvojen prijedlog Odluke o usvajanju Polugodišnjeg obračuna 

Proračuna Grada Otoka za razdoblje 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine. 

 

Temeljem članka 76. do 80.  Zakona o proračunu (Narodne novine br. 144/21), 
Pravilnika o polugodišnjem i godišnjem izvještaju o izvršenju proračuna (Narodne 

novine broj 24/13, 102/17, 1/20 i 147/20, 85/23) i članka 21. Statuta Grada 
Otoka), Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i 
Službeni vjesnik Grada Otoka broj 2/20, 2/21, i 3/21-pročišćeni tekst), Gradsko 

vijeće Grada Otoka na svojoj 24. sjednici, održanoj dana 25.rujna 
2023.godine,donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

 

O D L U K A 

O USVAJANJU POLUGODIŠNJEG OBRAČUNA 

Proračuna Grada Otoka za razdoblje 1. siječnja do 30. lipnja 2023. godine 

 

 

Ad 5. Prijedlog Odluke o usvajanju II. izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka 
za razdoblje 1. 1. 2023. – 31. 12. 2023. godine. 

 
 Marija Čolaković: U materijalima ste dobili prijedlog Odluke o usvajanju II. 
izmjena i dopuna Proračuna Grada Otoka za razdoblje 1. 1. 2023. – 31. 12. 

2023. godine. Prvenstveno razlog tog rebalansa jeste nedavno  olujno nevrijeme 
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koje nas je zadesilo. Radi toga imamo neplanirane rashode koji su već ostvareni 

radi same situacije i hitnosti u kojoj smo bili i pomoći koje će se ostvariti za 
građevinski materijal koji je dodijeljen našim građanima,odnosno kućanstvima s 

područja Grada Otoka. Što se tiče prihoda tu imamo najveće povećanje na 
pomoćima od strane države, odnosno iz državnog proračuna 1.420.000,00 eura 
planirane pomoći za nabavku građevinskog materijala. Znači prema računima, 

koji su već stigli za građane za hitnu sanaciju, to je taj iznos. Također imamo 
povećanje na kapitalnim potporama, gdje je odobren projekt u vrijednosti 128 

tisuća eura za opremu na stadionu u Otoku, od čega, nešto malo više od 98 
tisuća eura potpora je Ministarstva turizma. Tako da su to značajnije promjene. 
Isto tako imamo neznatna smanjenja na nekim drugim potporama koje nisu 

realizirane tijekom ove godine. Jedna od njih je i sanacija nogostupa na groblju u 
Otoku. Ta je potpora odobrena, ali realizirati će se iduće godine. Tako da je taj 

prihod smanjen na prihodovnoj strani proračuna. Također tu imamo i planirane 
primitke 400 tisuća eura koji se odnose na kratkoročni kredit. S obzirom na ovo 
olujno nevrijeme i troškovi koji su nastali, financijski jaz među prihodima koje 

očekujemo, koje ćemo ostvariti, i troškova koje treba realizirati, očekuje se 
primitak od 400 tisuća eura, za kratkoročno financiranje. Na strani rashoda tu ću 

vam isto iznijeti značajnija povećanja odnosno smanjenja, odnosno učinjene 
preraspodjele. Na idućoj stranici možete pratiti. Razred tri, skupina 31, rashodi 

za zaposlene. Tu je došlo do preraspodjele radi podjele na tri odjela. Što se tiče 
materijalnih rashoda, razred 32. Tu imamo najveće povećanje, baš radi 
elementarne nepogode. Imamo povećanje na komunalnim uslugama, redovnim 

našim održavanjima, ali ono najznačajnije povećanje od 153 tisuće eura na strani 
komunalnih usluga,za sanaciju javnih površina nakon olujnog nevremena. 

Također tu imamo povećanje što smo spominjali, ostali izdaci za elementarnu 
nepogodu, odnosno olujno nevrijeme, popisivači i inženjeri koji još uvijek rade na 
utvrđivanju svih tih ispravnosti i točnosti svih tih računa. Isto tako među 

materijalnim rashodima imamo povećanje što se tiče Afričke svinjske kuge, jer 
grad odnosno Civilna zaštita ima tu određenih izdataka oko pomoći samoga 

odvoza i utovara eutanaziranih svinja. Tako da je tu povećanje za 40 tisuća eura, 
neplanirani rashod kojeg smo isto morali staviti u proračun. Isto tako imamo 
smanjenje u materijalnim rashodima radi ove izvanredne situacije, imamo 

okolnosti da dolazimo do toga da odustajemo od nekih aktivnosti. Dio njih je bila 
planirana nabavka službenog vozila, koju ćemo odgoditi vjerojatno do nagodinu 

za neka druga vremena, pa pisanja i izdavanja knjiga i neki drugi materijalni 
rashodi. Isto tako imamo uštede na režijskim troškovima radi racionalizacije i 
podijele brojila koji su bili na korištenju nekim drugim tvrtkama, ustanovama. 

Tako da imamo određena smanjenja. Također imamo razred tri. Povećanje 
naknade građanima i kućanstvima milijun i 420 tisuća eura za pomoći što sam 

rekla za financiranje građevinskog materijala, koji će se plaćati građevinskim 
firmama za građane kojima je taj materijal odobren. Također što se tiče razreda 
četiri i naše imovine, investicija opet na tragu olujnog nevremena imamo 

neplanske sanacije. Dio njih ću samo nabrojati, a to su: igralište sa umjetnom 
travom u Komletincima, koje je bilo planirano na 18 tisuća eura, radi posljedica  

moramo izmijeniti po troškovniku na 40 tisuća eura. Također imamo sanaciju 
Poduzetničkog inkubatora 52 tisuće eura, sanacija Vrtića planirana je 11 tisuća 
eura, isto tako i na ovoj zgradi imamo nekakvih sanacija. Tako da su to sve 

posljedice olujnog nevremena i razlog za podizanje ovog kratkoročnog kredita. 
Također što se tiče imovine, predlažemo i nabavku kontejnera za obitelj Grgić za 

javnu nabavu koja je provedena i sukladno ponudi koja je odabrana da se 
predvidi u proračunu. Također i tu imamo određenih smanjenja investicija koje 
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nisu neophodne za ovu godinu pa se odgađaju za iduću godinu. Kao što sam 

spomenula to je sanacija nogostupa na groblju u Otoku. Potpora je osigurana, ali 
će se realizirati iduće godine i za taj rashod se smanjiva. Isto tako druga faza 

grobljanska kapela s obzirom na iznenadnost ove situacije, sanacija se odgađa za 
iduću godinu. To su smanjenja u razredu četiri. Tako gledajući na sve ove 
izmjene povećanja – smanjenja dolazimo do toga da se drugi rebalans povećava 

za otprilike dva milijuna eura. Što znači sa 5.491.000,00 eura koliko je 
prethodno iznosio, predlažemo da sukladno svim ovim izmjenama da on bude 

7.294.543,78 eura prihodi i toliko rashodi.  
 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Ima li još kakvih pitanja?  
 

 Milenko Drljepan: Danas je sastao Odbor za financije i proračun i prihvatili 
smo sve ove izmjene i dopune Proračuna Grada Otoka za tekuću fiskalnu godinu. 

Predlažem vijeću da sukladno izvješću pročelnice za financije prihvatimo  izvješće 
odnosno rebalans proračuna.  
 

 Stjepan Topalović: Dajem na usvajanje petu točku današnjeg Dnevnog 
reda , a to je prijedlog Odluke o usvajanju II. izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Otoka za razdoblje 1. 1. 2023. – 31. 12. 2023. godine. Tko je „za“, „protiv“, 
„suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno sa 8 glasova „za“ prihvaćena navedena 

Odluka. 

 

Na temelju  članka 42. i članka 45. Zakona o proračun (Narodne novine RH broj 
144/12) i članka 21. Statuta Grada Otoka („Službeni vjesnik“ Vukovarsko-
srijemske županije 14/09,4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka broj 02/20, 

02/21 i 03/21.), Gradsko vijeće Grada Otoka na svojoj 24. sjednici, održanoj 
dana 25. rujna 2023.,donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

 
ODLUKU 

o usvajanju II izmjena i dopuna proračuna Grada Otoka 
za razdoblje  1.1.2023. - 31.12.2023. godine 

 

 
Ad 6. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture 

za 2023. godinu. 
 
 Marko Tadić: Ovi programi su već sadržani u rebalansu proračuna, koje 

smo usvojili u prethodnoj točki. Kolegica Marija vas je upoznala sa njima. Zakon 
nalaže donošenje posebnih programa za svaku ovu godinu kako za građenje, 

tako i za održavanje komunalnu infrastrukturu. Ja ću ukratko još jednom samo 
ponoviti. Što se tiče Programa građenja ovdje imamo izmjenu u točki sedam u 
odnosu na već postojeći program izgradnje grobljanske kapelice u Otoku. Tu je 

bio predviđeni iznos od 87 tisuća eura, a predlaže se iznos od 23 tisuće eura, 
odnosno već usvojen proračun, a odnosi se na ostatak plaćanja izgradnje prve 

faze izgradnje  grobljanske kapelice u Otoku. Za sada se ne bi išlo u  realizaciju 
druge faze grobljanske kapelice. U poglavlju dva, točke jedan, sanacija poljskih 
puteva sa iznosom od 182 tisuće eura predlaže se iznos 226 tisuća eura. Radi se 

o još uvijek neutrošenim sredstvima i to namjenskim sredstvima od prodaje 
državnog poljoprivrednog zemljišta. To je što se tiče programa građenja. 
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 Stjepan Topalović: Čuli ste izvješće, a i dobili ste u materijalima ovu 

izmjenu, dopunu programa. Otvaram raspravu. Ima li kakvih pitanja? Ako nema, 
dajem na usvajanje točku šest, prijedlog II. izmjene i dopune Programa građenja 

komunalne infrastrukture za 2023. godinu. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? 
Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena navedena izmjena i dopuna Programa 
građenja komunalne infrastrukture za 2023. godine sa 8 glasova „za“. 

 
Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 25. rujna 2023. godine, 

temeljem članka 67. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ 
broj 68/18, 110/18 i 32/20) i članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik 
Vukovarsko-srijemske županije, broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada 

Otoka, broj 02/20, 02/21 i 03/21-pročišćeni tekst), donijelo je jednoglasno sa 8 
glasova „za“ 

 
II. Izmjene i dopune Programa 

građenja komunalne infrastrukture za 2023. Godinu 

 

Ad 7. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa održavanja komunalne 
infrastrukture za 2023. godinu.   
 

 Marko Tadić: Ovdje je samo ono bitno što se mijenja i što je naglašeno u 
proračunu za održavanje javnih zelenih površina sa 46 tisuća na 116 tisuća eura. 

Isto je vezano na velike troškove na sanaciji javnih površina nakon prirodne 
nepogode. U točki pet, održavanje građevina javne namjene, tu je iznos ostao 
isti, osim što je u sklopu njih došlo do promjena sa 42 tisuće na 10 tisuća eura, 

rekonstrukcija igrališta s umjetnom travom u Komletincima sa 18 tisuća na 40 
tisuća eura, održavanje Doma kulture sa 3 na 9 tisuća eura, održavanje javne 

rasvjete bilo je predviđeno 53 tisuće eura, a predlaže se 41 tisuća eura. Zbog 
uvođenja led rasvjete troškovi su ipak manji nego što su bili prvobitno planirani.  

 
 Stjepan Topalović: Ako nema pitanja, dajem na glasovanje prijedlog II. 
izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2023. 

godinu. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je navedeni prijedlog 
jednoglasno prihvaćen sa 8 glasova „za“. 

 
Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 25. rujna 2023. godine, 
temeljem članka72. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ broj 

68/18, 110/18 i 32/20) i članka 21.Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik 
Vukovarsko-srijemske županije broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada 

Otoka 2/20, 2/21 i 3/21-pročišćeni tekst), donijelo je jednoglasno sa 8 glasova 
„za“ 
 

II. Izmjene i dopune Programa 
 

održavanja komunalne infrastrukture za 2023. godinu 

 

Ad 8. Prijedlog II. izmjene i dopune Programa utroška sredstava ostvarenih od 
zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja 

na korištenje izravnom pogodbom državnog poljoprivrednog zemljišta na 
području Grada Otoka u 2023. godini. 
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 Marija Čolaković: Sukladno usvojenim izmjenama drugog rebalansa 
proračuna dolazimo i do izmjena samog Programa utroška prihoda od zakupa i 

prodaje poljoprivrednog zemljišta. Tako da smo napravili samo preraspodjelu 
utroška, a ukupna visina prihoda ostaje ista. Tako da sanacija poljskih puteva 
raste u odnosu na prvotni plan za 43 tisuće eura, a sanacija kanalske mreže van 

naselja da se umanji za taj isti iznos. Već je više od pola godine iza nas i sada 
već znamo konkretno stanje. Što je potrebnije? Potrebniji su poljski putevi. Zato 

se sredstva ulažu u taj dio, a manje u sanaciju kanalske mreže.  
 
 Stjepan Topalović. Ima li kakvih pitanja, dopuna? Ako nema, molim da se 

dizanjem ruke izjasnimo o točki osam, prijedlog II. izmjene i dopune Programa 
utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, prodaje izravnom pogodbom, 

privremenog korištenja i davanja na korištenje izravnom pogodbom državnog 
poljoprivrednog zemljišta na području Grada Otoka u 2023. godini. Tko je „za“, 
„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno sa 8 glasova „za“ prihvaćen 

prijedlog II. izmjene i dopune Programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, 
prodaje, prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na 

korištenje izravnom pogodbom državnog poljoprivrednog zemljišta na području 
Grada Otoka u 2023. godini. 

 
Temeljem čl. 49. stavak 4. Zakona o poljoprivrednom zemljištu (NN 20/18, 
115/18, 98/19 i 57/22) te članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik 

Vukovarsko – srijemske županije, broj 14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik 
Grada Otoka 2/20, 2/21 i 3/21-pročišćeni tekst), Gradsko vijeće Grada Otoka na  

24. sjednici održanoj 25. rujna 2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 8 
glasova „za“ 
 

II. Izmjene i dopune Programa utroška sredstava ostvarenih od zakupa, prodaje, 

prodaje izravnom pogodbom, privremenog korištenja i davanja na korištenje 

izravnom pogodbom državnog poljoprivrednog zemljišta na području Grada 

Otoka u 2023.  godini 

 

Ad 9. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Otoka za 
2023. godinu. 

 
 Marija Čolaković: U materijalima ste dobili prijedlog izmjene te Odluke. 

Predlažemo da se u članku 12. stavak 5. mijenja i glasi: Odluku o kratkoročnom 
zaduženju sukladno stavku 3. ovog članka donosi Gradsko vijeće i zadužuje 
Gradonačelnik za provođenje postupka. Kao što smo i naveli u samom rebalansu 

u samim primicima, planirani rebalans 400 tisuća eura, stoga je i taj prijedlog da 
se unose u izvršavanju Proračuna kako bismo i dalje mogli ići sa prijedlogom i 

nadam se usvajanjem Odluke o kratkoročnom zaduženju.  
 
 Stjepan Topalović: Ima li kakvih pitanja? Dajem točku devet, prijedlog 

Odluke o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Otoka za 2023. godinu 
na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno 

prihvaćen prijedlog uz 8 glasova „za“.  
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Na temelju članka 18. i 45. Zakona o proračunu („Narodne novine“, broj 144/21) 

i članka 21. Statuta Grada Otok (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske 
županije, broj 14/09, 4/13 i 6/18) i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 2/20, 

2/21 i 3/21), Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 25. rujna 
2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 
 

O D L U K U  
o izmjeni Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Otoka za 2023. Godinu 

 
 
Ad 10. Odluka o kreditnom zaduženju Grada Otoka. 

 
 Marija Čolaković: Radi se o prijedlogu Odluke o kratkoročnom zaduženju 

na iznos do 400 tisuća eura kod Erste banke, gdje imamo svoj žiro – račun, 
preko kojeg grad posluje. Imate prijedlog kamatne stope. Rok vraćanja je 12 
mjeseci. To je onoliko koliko mi po Zakonu o proračunu možemo ići na 

kratkoročno zaduženje. Sve iz razloga kako smo prethodno rekli, olujnog 
nevremena i ogromnih neplaniranih troškova, nastalih u srpnju, a i dalje oni 

rastu kako vrijeme odmiče. Tako radi izvršenja tog financijskog jaza između 
ostvarenja prihoda i nastalih troškova koje moramo izfinancirati s obzirom na sve 

rokove predlaže se ići u kratkoročno zaduženje od 400 tisuća eura. 
 
 Stjepan Topalović: Dobili ste prijedlog Odluke u materijalima. Ima li kakvih 

pitanja po ovome zaduženju? Ako nema, molim da se izjasnimo tko je „za“, 
„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćena Odluka o 

kratkoročnom zaduženju Grada Otoka uz 8 glasova „za“.  
 
Na temelju članka 119 Zakona o proračunu („Narodne novine“ broj 144/2021i 

članka 32. Statuta Grada Otok (Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije 
14/09, 4/13 i 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka 02/20, 02/21 i 03/21), 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 25. rujna 2023 godine, 
donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 
 

ODLUKU 
o kratkoročnom zaduženju Grada Otoka 

 
 
Ad 11. Odluka o imenovanju povjerenstva za natječaj za zakup i prodaju 

poljoprivrednog zemljišta. 
 

 Marija Čolaković: Sukladno Zakonu o poljoprivrednom zemljištu mi 
pripremamo sam natječaj za zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta. U lipnju 
smo dobili dobili suglasnost na Program raspolaganja. Iduća procedura jest 

imenovati Povjerenstvo, koje će raditi na pripremi odnosno odabiru ponuda 
osoba odnosno OPG-va koji se budu javljali na natječaj. Po Zakonu je definirano 

da to treba biti sedam članova i predstavnici određenih institucija. Imate tu 
navedeno u Odluci. Od struke, trebamo pravnika, geodeta, agronoma, 
predstavnika Ministarstva poljoprivrede, s tim da smo njih kontaktirali i oni su 

predložili svog predstavnika. Zatim dva člana Gradskog vijeća i predstavnika 
Upravnog odjela u čijoj je nadležnosti raspolaganje poljoprivrednog zemljišta, a 

to je odjel za financije.  Stoga bi trebalo donijeti Odluku sukladno ovim pravilima 
o imenovanju članova Povjerenstva. 
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 Stjepan Topalović: Za riječ se je javio Ivan Žagar. 
 

 Ivan Žagar: Klub vijećnika HDZ, HKS i HSS predlaže da se za pravnika 
imenuje Stjepan Abramović, za geodeta Nikolić Veronika, agronoma Miljenko 
Balašević, predstavnika Ministarstva poljoprivrede Vesna Skender, članovi 

Gradskog vijeća Filip Filipović, drugi član Gradskog vijeća Dalibor Znahor i 
predstavnik Upravnog odjela za financije, poljoprivredu i gospodarstvo Marija 

Čolaković. 
 Stjepan Topalović: Ima li još kakvih prijedloga? Za riječ se je javio vijećnik 
Tomo Babić.  

 Tomo Babić: Komisija za izbor i imenovanje predlaže da se u Povjerenstvo 
za natječaj za zakup i prodaju poljoprivrednog zemljišta imenuju: Marija 

Čolaković, Vesna Skender, Veronika Nikolić, Filip Filipović, Dalibor Znahor, 
Stjepan Abramović i Miljenko Balašević.  
 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujemo vijećniku i predsjedniku Komisije za izbor 
i imenovanje. Predloženi kandidati su identični kao i što je rekao predsjednik 

Kluba vijećnika. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem jednoglasno uz 8 
glasova „za“. Naš potpredsjednik Gradskog vijeća Slavko Grgić je poslao ispriku 

da ne može doći na ovu sjednicu. Ujedno je poslao prijedlog koji vjerojatno ne 
može biti usvojen, jer smo prethodno usvojili prijedlog Komisije za izbor i 
imenovanje. On predlaže za člana ispred Gradskog vijeća vijećnika Zorana Popića 

u Povjerenstvo. Dajem njegov prijedlog na glasovanje. Tko je „za“, „protiv“, 
„suzdržan“? Utvrđujem da je 8 vijećnika glasovalo „protiv“ imenovanja vijećnika 

Zorana Popiću u navedeno Povjerenstvo odnosno prijedlog vijećnika Grgića nije 
prošao.  
 

Na temelju članka 31. stavka 22. Zakona o poljoprivrednom zemljištu („Narodne 

novine“ br. 20/18, 115/18, 98/19 i 57/22) i članka 21. Statuta Grada 

Otoka(„Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije“, broj 14/09, 4/13 i 6/18 

„Službeni vjesnik Grada Otoka“, broj 02/20, 02/21 i 03/21 – pročišćeni tekst), 

Gradsko vijeće Grada Otoka na sjednici održanoj dana 25. rujna 2023. 

godine,donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“ 

O D L U K U 

o osnivanju i imenovanju Povjerenstva za zakup i prodaju poljoprivrednog 

zemljišta 
u vlasništvu Republike Hrvatske na području Grada Otoka 

 

Ad 12. Odluka o imenovanju povjerenstva za uvođenje u posjed poljoprivrednog 
zemljišta. 

 
 Marija Čolaković: Ovdje imamo tri člana Povjerenstva za uvođenje u 
posjed nakon što se izvrši odabir, a tamo smo imali sedam. Isto definirane 

struke, pa je ovo prijedlog da ista ova tri budu tu.  
 

 Stjepan Topalović: Otvaram raspravu. Vijećnik Tomo Babić. 
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 Tomo Babić: Komisija za izbor i imenovanje predlaže da u Povjerenstvo za 

uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta uđu: Stjepan Abramović, Veronika 
Nikolić i Miljenko Balašević.  

 
 Stjepan Topalović: Zahvaljujemo Tomi Babiću, vijećniku našem, 
predsjedniku Komisije za izbor i imenovanje. Ima li još kakvih prijedloga? Ako 

nema, dajem prijedlog Komisije za izbor i imenovanje na usvajanje. Tko je „za“, 
„protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem da je jednoglasno prihvaćen navedeni prijedlog 

Komisije za izbor i imenovanje. 
 
Temeljem članka 39. stavka 1. Zakona o poljoprivrednom zemljištu 

(„Narodnenovine“ broj 20/18,115/18,98/19 i 57/22) i članka 21. Statuta Grada 

Otoka(„Službeni vjesnik Vukovarsko-srijemske županije“, broj 14/09, 4/13 i 6/18 

i„Službeni vjesnik Grada Otoka“,  broj 02/20, 02/21 i 03/21 – pročišćeni tekst), 

Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici održanoj 25. rujna 2023. godine, 

donijelo je jednoglasno sa 8 glasova „za“   

O D L U K U 

o imenovanju Povjerenstava za uvođenje u posjed poljoprivrednog zemljišta u 
vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Otok 

 
 

Ad 13. Izvješće o Afričkoj svinjskoj kugi. 
 
 Josip Šarić: Nama uz olujno nevrijeme dogodio se, odnosno, još uvijek se 

događa ovo sa Afričkom svinjskom kugom. Ono što je važno reći da i danas ima 
onih koji još pokušavaju tu temu politizirati. Dakle, radi se o, nažalost, bolesti za 

koju nema cjepiva, nema načina liječenja. Riječ o bolesti koja je prisutna u 
Europi od 2014. Godine, a koja je recimo primjerice u Rumunjskoj uništila ukupni 
svinjski i stočni fond. I druge zemlje se pokušavaju boriti s njom. Radi se o 

bolesti koja je u Hrvatsku unesena iz Bosne i Hercegovine, prema meni 
dostupnom izvoru informacija. U trenutku kada je unesena, jedan veterinar, koji 

nije imao licencu za liječenje od nijedne ovlaštene kuće, liječio je zaražene 
svinje. Nije prijavio odmah sumnju na bolest. Praktički se u nekoliko dana ta 
bolest raširila. Ja sam uključen od početka nekako u cijeli taj događaj i mi kao 

grad. Ono što možemo raditi. Mi pomažemo da saniramo tu štetu. Međutim, od 
trenutka kada se je pojavila svinjska kuga veliko je nezadovoljstva naših ljudi 

koji su govorili da je to izmišljeno itd. Takva je bila dosadašnja situacija. Sada su 
vam ljudi svjesni, primjerice Ferbežar je jedan od naših većih proizvođača svinja. 
Njemu je prije dva – tri dana eutanazirano 380 svinja. Čini mi se da je to najveće 

domaćinstvo bilo. Svjestan je i on situacije i rekao je „što prije to bolje“. Ja 
hranim, a pomoći nema. Nažalost, u ovome trenutku tko zna do kada će trajati. 

Kada čitate malo o toj Afričkoj svinjskoj kugi, svjetski znanstvenici je smatraju 
jednom od najvećih opasnosti svijeta. Ono što radi Ministarstvo, Županija u 
suradnji s nama, to je da ljudima budemo na usluzi, da im pomognemo. Mi smo 

kao grad preuzeli jednu obavezu, pružali pomoć u izvlačenju i utovaru svinja radi 
organizirane odvožnje tih zaraženih svinja. To financiramo sami. Očekujemo da 

će tu država imati razumijevanja. Hoće li ili neće, vidjeti ćemo na kraju. Ono što 
je tu bitno za reći. Ljudima treba uistinu izaći u susret i biti na raspolaganju 

koliko god je moguće više. Ono što radi Ministarstvo poljoprivrede i ministrica, ja 
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bih rekao da dobro razumiju i osluškuju problem u našoj Županiji. Razgovara se 

vrlo često sa svinjogojcima, sa predstavnicima Županije, gradova i općina, što i 
kako dalje? Ovog trenutka biosigurnosne mjere su jedini  način kako se može 

boriti protiv Afričke svinjske kuge. Nažalost, ne postoji cjepivo, ni lijek, ne postoji 
drugi način. To je tema koja zanima naše ljude. Tijekom aktualnog sata u 
Hrvatskom saboru bila je tema o Afričkoj svinjskoj kugi te upit moga kolege 

zastupnika iz Vukovara Marijana Pavličeka. Hoće li biti svinjokolja? Dakle, tema 
koja je jako bitna našim ljudima. Zbog naše tradicije, naše navike života, naših 

pa i gospodarskih razloga, rekao sam za saborskom govornicom, a to ću i vama 
ponoviti ovdje. Već prije nego je u Saboru to pitanje postavljeno tu sam temu 
prokomentirao ministrici i ona je dobro razumjela, shvatila i podržala to. Naći 

ćemo načina da se organiziraju svinjokolje odnosno vjerojatni način u kojem 
pravcu će to ići. Sutra će biti koordinacija župana, na kojoj treba biti i ministrica 

Vučković. Vjerojatni način je taj da se kupe polutke mesa npr. u Osječko – 
baranjskoj županiji odnosno u županijama u kojima još uvijek nema Afričke 
svinjske kuge. Da se našim ljudima, sugrađanima, koji su imali Afričku svinjsku 

kugu, na neki način pomogne. Da li će to biti donacija, da li će to biti 
subvencionirana nekakva cijena od strane Ministarstva. To ćemo vidjeti. Zavisi 

od modela. Kolegi Pavličeku u Saboru sam odgovorio da mi koji smo bili u 
Domovinskom ratu, a sjećamo se toga 1991. godine, da su pod takvim 

okolnostima bile organizirane, ne svugdje, jedan dobar dio svinjokolja. Jedan dio 
svinjokolja je čak organiziran i napravljen u Otoku za one tada puštene i odbjegle 
svinje, koje su tada lutale po ulicama. Onda su, na jednom mjestu, sjećam se, u 

jednom dvorištu bile organizirane svinjokolje u to vrijeme. Naći ćemo načina. 
Nećemo sigurno dopustiti da ljudi izgube svoju tradiciju, pa i onu ekonomsku 

pomoć, koja im je bitna da im pomognemo. I pomoći ćemo. Ministarstvo je 
ovoga trenutka u fazi isplaćivanja štete onim ljudima kojima su usmrćene svinje. 
Sljedeći tjedan ide u javno savjetovanje i možda na sjednicu Vlade u četvrtak 

odluka o daljnjim mjerama pomoći gospodarstvima koji su imali Afričku svinjsku 
kugu. Ja bih rekao, kada se pomnože svi ti ukupni iznosi koje je Ministarstvo i 

Vlada RH osigurala, i mislim da će biti dovoljno novaca. S obzirom na činjenice 
da godinu dana u tom svinjcu ili tom objektu ljudi ne mogu držati tolike svinje, 
što će tih godinu dana raditi? Što će raditi nakon te godine dana? Afrička svinjska 

kuga je europski i svjetski problem i ono što je nažalost vrlo važno da se ona 
nakon određenog vremena ponovo vraća. Vratila se je i u ove zemlje kojima je 

harala prije i stvorila velike probleme. Da li će i kada biti nekog cjepiva ili lijeka, 
to ovoga trenutka nije ništa poznato. Ono što je bitno ipak za naglasiti da smo uz 
nevolje koje su nas ovoga trenutka pogodile imali i prirodnu nepogodu odnosno 

dogodilo nam se je i ovo zlo. Želim poslati jasnu poruku i uvjeravanja našim 
ljudima, da neće ostati nitko na cjedilu i da ćemo naći načina kako ćemo pomoći 

u rješavanju toga. Završit ću s tim. Mi smo u proračunu osigurali 40 tisuća eura 
za ove troškove kako bi pomogli u cijeloj toj akciji zbrinjavanja tih svinja. 
 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujemo gradonačelniku. Sjednici se je priključio i 
vijećnik Zoran Popić. Dobro došli. Samo da vas izvijestim. Sada je točka trinaest, 

Imenovanje suca porotnika. Nikog nismo imali, pa smo tu točku zamijenili sa 
Izvješćem o Afričkoj svinjskoj kugi.  
 

 
 

Ad 14. Informacija o statusu predmeta obitelji Grgić. 
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 Mirko Martinović: Nažalost, mi smo svjedoci medijskog linča, da 

gradonačelnika koji je ujedno i Saborski zastupnik, vezano, ajmo reći, za 
socijalnu osjetljivost grada prema obitelji Grgić, ali ne samo grada već i 

gradonačelnika vezano za trajno stambeno zbrinjavanje obitelji Grgić. Mi 
možemo konstatirati da zaista ako je itko socijalno osjetljiv, to je Grad Otok. Ako 
je itko socijalno osjetljiv, to je naš gradonačelnik, koji je i u ovom predmetu 

obitelji Grgić postupio, hajdemo reći, emotivno sa određenom empatijom sa 
ciljem da se riješi kako privremeno, tako i trajno stambeno zbrinjavanje obitelji 

Grgić. I u tu svrhu je još tamo u svibnju predložio mene kao člana povjerenstva 
u Središnjem državnom uredu za stambeno zbrinjavanje koje je aktivirano u 
ovom predmetu Grgić. Povjerenstvo je upoznato o stanju obitelji Grgić koja je 

peteročlana obitelj sa troje djece, a od toga dvoje bolesne djece iz spektra 
autizma. Od početka smo imali zajedničku želju da što prije riješimo stambeno 

zbrinjavanje ove obitelji. Pokušali smo, a što je i najnormalnije i najprirodnije da 
to ide institucionalnim putem. Grad Otok nije u mogućnosti riješiti stambeno 
pitanje obitelji Grgić. Stoga smo se obratili nadležnim institucijama, Središnjem 

državnom uredu za stambeno zbrinjavanje. Sada je taj ured pri Ministarstvu 
prostornog uređenja, prostornog planiranja, graditeljstva i državne imovine, 

predmet se nalazi pri Odjelu za stambeno zbrinjavanje. Ono što bih naglasio da 
je obitelji Grgić, uz sve ovo što je navedeno u ovim informacijama odnosno 

izvješću koje je pripremljeno za ovu sjednicu Gradskog vijeća, dodijeljen stan od 
strane Povjerenstva, u ono vrijeme od strane Središnjeg državnog ureda u 
Vukovaru. S obzirom da je bila zima, ja sam kao zadužena osoba ispred grada 

zaista bio aktivan i zajedno sa Davorom išao u Vukovar da vidimo taj stan, kako 
izgleda i u kakvom je stanju. Uočili smo da on nije baš primjeren za stanovanje, 

jer je bivši vlasnik odnio sa sobom sve plinske radijatore, neću reći instalacije, ali 
trebalo je riješiti problem grijanja. Jedina preostala mogućnost grijanja je bila na 
drva, a što je Davoru bilo neprihvatljivo, ali je ipak potpisao ugovor o najmu 

stana. Dakle, taj stan u Vukovaru je njemu dodijeljen sve do trajnog njegovog 
zbrinjavanja kako njega tako i njegove obitelji. Stan se mogao koristiti i u tom 

smjeru je išla izjava Davora Grgića, tijekom proljeća i ljeta. Na kraju je izrazio 
svoj stav da bi on u roku dvadeset četiri sata preselio u taj stan u Vukovar, 
ukoliko bi se započelo sa uklanjanjem postojećeg objekta u Otoku radi izgradnje 

novog stambenog objekta. Pokušat ću malo skratiti priču. Novi stambeni objekt 
bi bio bruto površine sto dvadeset kvadrata. To bi bio objekt na kat. Međutim, mi 

smo morali prethodno rješavati određene imovinsko – pravne odnose jer je grad 
suvlasnik jedne polovine nekretnine na kojoj ima prebivalište obitelj Grgić. Mi 
smo morali poštivati jednu pravnu proceduru da tu polovinu ustupimo u 

suvlasništvo Središnjem državnom uredu za obnovu i stambeno zbrinjavanje, 
nakon čega je Središnji ued darovao tu polovinu obitelji Grgić, da bi oni postali 

jedan kroz jedan vlasnici. Za sve to je trebalo vrijeme. Naravno to sve možete 
pratiti u izvješću koje sam vam podijelio. Što se događa nakon toga? Bilo je tu 
jako puno administrativno – pravnih stvari koje je trebalo u međuvremenu 

riješiti. Da ne govorim da je sve to vrijeme kontinuirano Grad Otok, odnosno  
gradonačelnik, koji je uvijek i stalno bio prisutan u tom predmetu samostalno 

preko referenta za socijalnu skrb rješavao pitanje zahtjeva odnosno dodjela 
raznih potpora. To možete pročitati i u izvješću pravobraniteljici osoba sa 
invaliditetom, ali isto tako je predlagao usporedno s time i Gradskom vijeću 

brojne odluke, a 31. srpnja Ured za prostorno planiranje Vukovarsko – srijemske 
županije izdalo je rješenje, odnosno građevinsku dozvolu, koje je postalo izvršno 

24. kolovoza. Nitko nije bio sretniji od nas što se to uspjelo, ajmo reći, te prve 
aktivnosti su počele koncem svibnja 2021., sada je 2023.. Za dvije godine smo 
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uspjeli ishoditi građevinsku dozvolu i praktički došli sada u izglednu situaciju. To 

nas je veselilo i radovalo, nakon čega će uslijediti sklapanje ugovora između 
Ministarstva prostornog uređenja, graditeljstva i državne imovine, Grada Otoka i 

korisnika, Davora Grgića o darovanju građevinskog materijala -  ugradnjom 
samog tog materijala. Nakon toga slijedi raspisivanje natječaja od strane 
Ministarstva za izbor izvođača radova. Naravno, da se tu mora poštivati 

procedura koju je propisao Zakon o javnoj nabavi. Dali će to trajati i koliko će to 
trajati? Da li će se netko žaliti? Mi to ne možemo prejudicirati. Po izboru izvođača 

radova od strane Ministarstva uslijedit će ugovor između Ministarstva, izvođača 
radova i Grada Otoka s obzirom da smo mi kao grad rekli da ćemo 
subvencionirati razliku u kvadratima iznad 75 metara kvadratnih. Dakle, točno će 

se u tom ugovoru utvrditi, koja površina, koji postotak te površine, odnosno koja 
vrijednost novčana će biti subvencionirana od strane grada. Ja se ovdje ne bih 

osvrtao na stvari koje su, ajmo reći, zagorčale život, svima nama koji iščekujemo 
s optimizmom da ćemo pomoći toj bolesnoj djeci, peteročlanoj obitelji u cijelosti. 
Mi smo dobili, ajmo reći pod navodnicima, jedan kontra efekt od strane pojedinih 

medija. Zaista je se teško s time nositi, osobito našem gradonačelniku, koji je 
glavna meta s obzirom da je politički eksponiran i ne samo što je gradonačelnik 

nego je i saborski zastupnik, koji bnaša visoke državne  dužnosti, ali isto tako i 
visoke političke dužnosti, odnosno funkcije. Čiji je to cilj, da se podriva, da se 

omalovažava, podcjenjuje ili ajmo reći na pogrešan kolosijek postavlja cijeli ovaj 
predmet koji je sve do sada išao u pozitivnom smjeru ka cilju kojeg smo postigli 
ovih dana da dobijemo građevinsku dozvolu da se ljudima počne graditi ta kuća. 

Umjesto da mi ovdje razgovaramo o tome kako dalje pomoći toj obitelji, da što 
prije dobije krov nad glavom, pojedini mediji nas rastežu zbog kontejnera. Da li 

onakav ili ovakav? Mi uvažavamo stambene prilike obitelji Grgić maksimalno 
koliko god možemo. Stanje se izmijenilo nakon olujnog i orkanskog nevremena, 
kojom prilikom je taj objekt još dodatno oštećen, a već je ionako bio trošan i 

neuvjetan za stanovanje. U početku, znači sve te aktivnosti vezane za 
institucionalno rješavanje stambenog zbrinjavanja kako privremenog tako i 

trajnog obitelji Grgić, radili smo u suradnji i po prijedlogu, ali isto tako i na 
traženje Centra za socijalnu skrb, koji pratiti tu obitelj sa dvoje bolesne djece, a 
isto tako i Pravobraniteljice osoba s invaliditetom koja traži od nas izvješće. Mi 

smo to izvješće njoj potkrijepili. Vi imate pred sobom materijal, koji je malo 
opsežan, a zašto? Zato da bi zaista dobili uvid u kontinuitet aktivnosti, radnji i 

korespondencije Grada Otoka i svega onoga što smo mi kao grad i onoga što je 
naravno gradonačelnik potpisivao i iza toga poduzeo. Osobno kao čovjek sam 
duboko razočaran, da nakon toliko empatije, nakon toliko vremena kojeg je 

Davor proveo u mom uredu, toliko dana, desetaka dana, i ne znam koliko da ovo 
ja osobno proživljavam, a da ne govorim kako je gradonačelniku, kojeg ne da ga 

je zadesilo orkansko nevrijeme, što smo svi doživjeli, već jedno moralno 
orkansko degradiranje osobe, njegove ličnosti, časti i dostojanstva i dubokih 
uvreda od kojega će se ne znam kako oporaviti, ne samo u političkom smislu. Ja 

ovdje nisam da govorim, da politiziram, već da iznesem činjenice, argumente, 
što je grad Otok, što je gradonačelnik i što je Upravni odjel za društvene 

djelatnosti poduzeo u predmetu Davora Grgića?  
 
 Stjepan Topalović: Zahvaljujem Mirku na iscrpnom izvješću. Dobili ste i u 

pisanom obliku. Ima li kakvih pitanja po ovom izvješću, o slučaju Davora Grgić? 
Ako nema. Dajem na usvajanje. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Odlukom je 

glasova većine vijećnika uz 8 „za“ i 1 „suzdržan“, prihvaćena informacija o 
statusu obitelji Grgić.  
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Ad 15. Razmatranje zahtjeva obitelji Abramac za pomoć u sanaciji obiteljske 
kuće. 

 
 Josip Šarić: Još jednom da ponovimo. Kada je u pitanju olujno nevrijeme. 
Ono što možemo reći da je sreća u nesreći, puno je štete koju smo imali na 

obiteljskim kućama, uglavnom se radilo o šteti ili šteti koju su naši građani 
sanirali i to na način da smo im mi osigurali građevinski materijal. Sada će 

građani od države dobiti potporu za tu sanaciju. Možemo reći da uistinu većina 
ne bi trebala biti nezadovoljna. Kod slučaja obitelji Abramac, radi se o jednoj 
dosta teškoj situaciji i obitelji koja, mi smo u kontaktu s njima od onoga dana 

kada se nevrijeme dogodilo do danas. Obitelj ima i specifičnu i složenu situaciju. 
Mi smo im osigurali kontejner za smještaj. Nakon toga su se ipak odlučili za 

smještaj u susjednoj obiteljskoj kući u vlasništvu obitelji Matozan. Njima smo 
rekli da ćemo im pomoći u plaćanju režijskih troškova dok svoj objekt ne 
saniraju. Dobili su građevinski materijal za pokrivanje kuće, u dovoljnoj količini. 

Mi smo svojim aktivnostima predložili našem župniku da posreduje u Caritasu 
radi dobivanja donacije u iznosu tri tisuće eura. Grad Otok je dobio jednu 

donaciju od Grada Petrinje odnosno gradonačelnice, gospođe Magdalene Komes. 
Ona stvarno razumije stanje kao gradonačelnica grada koji je pretrpio 

katastrofalan potres donacijom Gradu Otoku pet tisuća eura. Moj je prijedlog da 
ta donacija bude usmjerena obitelji Zvonka Abramac. Procjenjujem da će oni sa 
tih osam tisuća eura donacije koje imaju i sa građevinskim materijalom kojega 

imaju, uspjeti riješiti najveći dio svog problema oko obnove obiteljske kuće. 
Rekao sam, da ćemo i dalje pokušati pratiti da li možemo eventualno na neki 

drugi način pomoći, bilo gdje da se ukaže bilo kakva vrsta pomoći, mi ćemo to 
sigurno učiniti kao vijeće koje itekako ima empatije, i predsjednik vijeća i vi 
vijećnici i vijećnice, prema socijalno ugroženim osobama. Ja ću samo spomenuti 

ovdje ne samo ovu obitelj Grgić. Najviše su novaca dobili, najviše su dobili naše 
pažnje. Ovo sve što se događa, kako bi rekao moj susjed pokojni Škrobo „ovaj 

gore ima veliku hoblu“ on će sve poravnati i one koji su se poigrali ljudskom 
sudbinom obitelji Grgić i koji zloupotrebljavaju situaciju bolesne djece i od toga 
rade medijski linč prema meni i nama kao gradu i njima će se to vratiti. Nisam ja 

s time opterećen. Duboko sam razočaran kao čovjek. Mene možeš politički 
napadati,  stavljati mi na teret da sam bahat, rastrošan, da sam potrošio 

nekakve gradske novce na kulen i na nešto, nije ništa sporno. Postoje papiri i 
dokazi i to je naša reprezentacija i ono što radi grad i što radi svaki drugi grad. 
Za mene reći i nas kao grad, da smo ljudi koji nemamo empatije, da 

zloupotrebljavamo tu situaciju. To je previše. Ja to više neću trpjeti i sa trideset 
godina mog rada neće se nitko igrati. Moj komentar na to. Ja mislim da bi trebali 

napisati predsjedniče jednu informaciju. Treba poslati Otočanima i 
Komletinčanima nekakvo očitovanje. Neka pročitaju što smo mi to učinili za 
obitelj Grgić i što to mi činimo kontinuirano. Sada imamo slučaj i obitelji 

Abramac. Ljudima je teško i teško mogu sami riješiti svoj problem. Pomažemo 
im da to riješe. Prijedlog je neka se napiše informacija. To ljudi trebaju pročitati. 

Svu ovu kronologiju koja je danas ovdje iznesena. Ja ću sada ponoviti. Najveći 
slučaji, najkompliciraniji slučajevi koji smo mi riješili u Otoku je obitelj Pere 
Kaurina, gdje smo mi dali gradsku kuću na korištenje. Tada smo imali i obitelj 

Darka Bičanića. To je ona kuća u ulici Vladimira Nazora, a koju smo dali toj 
obitelji na korištenje. U obadva slučaja se radi o hrvatskim braniteljima. Imali 

smo slučaj obitelji Danka Velka i Batista. Za Danka Velka, hrvatskog branitelja, 
na prijedlog gradonačelnika Gradsko vijeće je donijelo  odluku da ćemo mu dati 
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donaciju od deset tisuća eura. Ni jedna obitelj koju sam spomenuo, a kronološki 

bi mogli toga iznijeti koliko god hoćete, ni blizu nije dobila materijalne, 
financijske i sve druge važnije pomoći kao obitelj Grgić. Znači ni jedna, a baš ni 

jedna. Neki dan s tim ću i završiti, a ne pričam o tome što radim, a sve što radim 
u životu, radim po svom uvjerenju, kao pomoćnik ministra imao sam pravo na 
naknadu, tada, ne znam dali smo dobili status grada, bio sam općinski načelnik. 

Svoju sam mjesečnu naknadu, a to se može i provjeriti u arhivi naših financija, 
svaki mjesec uplaćivao jednoj socijalno ugroženoj obitelji. Svjedok tome je 

gospođa Nevenka Krznar. Ona je u tom periodu vodila naš Caritas i svjedok tome 
je gospođa Anica Stanešić, koja je također vodila Crveni križ. Po njihovom 
prijedlogu svaki mjesec, naše financije koje je tada vodila naša kolegica Željka 

Ivančević, uplaćivana je ta naknada određenoj obitelji. Ja se nisam s tim nikada 
hvalio. Danas prvi put uopće komentiram i iznosim. Mislim da to nije za hvalu. 

Ponavljam susjed Škrobo je rekao, „sve to onaj gore vidi“. Imao sam to potrebu 
za reći, jer  su u Saboru sve te kolege, zastupnice i zastupnici koji mene poznaju, 
bili šokirani takvim načinom pisanja, kojim gospodin Drago Hedl piše o meni i 

koji ne prestaje. Jutros sam potpisao odluku za nabavku novog kontejnera. 
Zašto? Da i to razjasnimo ovdje na vijeću. Išli smo u posjetu pročelnik 

Martinović, direktor komunalnog poduzeća, Berislav Vuković i ja kod obitelji 
Grgić. Prvo što je logično i složili smo se sa njim, da je teško organizirati život u 

dva kontejnera. Ja sam rekao ok,  pokušati ću pronaći kontejner. Prije toga sam 
zvao gradonačelnicu Petrinje i tražili smo u Petrinji i po cijeloj Hrvatskoj,  
nažalost, naprosto ne postoji niti jedan kontejner koji je veći od ovoga, niti 

jedan, odnosno jedan je bio. Neka se zna i to, s obzirom da se sve snima i piše 
zapisnik, taj kontejner je bio neka donacija Francuske vlade i završio je po odluci 

Civilne zaštite u Gradištu. Zadužio sam kolegu Berislava Vukovića da provjeri. 
Gdje možemo naći kontejner, da ga mi kupimo kao grad. Dok sam se vozio za 
Zagreb, on mi se je javio i rekao da imamo firmu Tehnix-s, koji na raspolaganju 

imaju jedan takav kontejner koji je za četveročlanu obitelj, a koji će biti puno 
primjereniji za život. Ruku na srce, ti kontejneri danas, ne znam dali ste to 

gledali, to izgleda vrlo primjereno. To je kontejner, ali to izgleda vrlo primjereno i 
uredno.  Vjerujem da je to bolje rješenje za obitelj Grgić, dok se ne riješi 
izgradnja obiteljske kuće i da će imati kvalitetno rješenje. I tada sam nazvao 

Davora Grgića, imam to sve zapisano, jer ja sam preoprezan i sve pamtim, 
pišem i bilježim. Nazvao sam ga i rekao. On je bio oduševljen i zahvalio se je i 

sve super. Meni nije jasno nakon svega što smo mi poduzeli, jutros dobivam 
nakon sat vremena kad smo dostavili njemu naš odgovor, da nam se očituje o 
prihvaćanju tog trećeg kontejnera, upit od novinara Drage Hedla da odgovorim. 

To je takav pritisak, to je takva tortura, da čovjek ne može vjerovati. Obitelj 
Grgić je nama iznimno važna i učiniti ćemo sve za nju. Grad Otok ima milijun 

drugih obaveza kojima se mora baviti. Ja sam potpisao taj ugovor i rok isporuke 
je, ne znam, nemojte me držati za riječ, sedam dana i u roku sedam dana trebali 
bi riješiti taj kontejner. Novinar Hedl nam postavlja upite na slici gdje je Davor 

Grgić i pitajući zašto nismo napravili priključak na ova dva kontejnera, a mi bili 
pet dana prije kod njega i dogovorili sa njim da ne radimo priključak obzirom da 

sada čeka ovaj novi veći kontejner. Dakle sve smo usuglasili. Ne vrijedi. To je 
takvo sotoniziranje, takvo vrijeđanje, koje rade i Hedl i Davor Grgić prema meni. 
Imao sam potrebu to vam iznijeti i komentirati. Ovo sa obitelji Abramac 

predlažem da to tako napravimo. Moja je procjena da su oni ovoga trenutka u 
najtežoj situaciji i u Otoku i u Komletincima. 

 Stjepan Topalović: Zahvaljujemo gradonačelniku. Ima li još kakvih pitanja 
u vezi obitelji Abramac i zamolbe za pomoć? Ako nema, dajem prijedlog 



22 
 

22 
 

gradonačelnika da grad donira pet tisuća eura i da se napravi informacija o 

obitelji Grgić. Tko je „za“, „protiv“, „suzdržan“? Utvrđujem jednoglasno.  
 

Na temelju članka 21. Statuta Grada Otoka (Službeni vjesnik Vukovarsko – 

srijemske županije, broj 14/09, 4/13 6/18 i Službeni vjesnik Grada Otoka, broj 

2/20, 2/21 i 3/21- pročišćeni tekst) Gradsko vijeće Grada Otoka na 24. sjednici 

održanoj 25. rujna 2023. godine, donijelo je jednoglasno sa 9 glasova „za“   

 

ODLUKU O DODJELI FINANCIJSKE POTPORE 

 

 

Članak 1. 

Zvonimiru Abramac, iz Otoka, ulica Dalmatinska 7, korisniku potpore, 

dodjeljuje se  financijska potpora u iznosu  od 5.000,00 EUR iz Proračuna Grada 

Otoka, sa stavke pomoć obiteljima i kućanstvima, u svrhu podmirenja dijela 

troškova na sanaciji obiteljske kuće, a koji su nastali uslijed elementarne 

nepogode dana 19. srpnja 2023. godine.  

Finacijska potpora uplatit  će se na IBAN  korisnika. 

 
 

Ad 16. Aktualni sat. 
 
 Stjepan Topalović: Dobio sam dopis ja i gradonačelnik u vezi Ive Čović, 

djevojačko Varga, znaju svi. Kupila je stan iznad pošte u Komletincima. Mi smo 
dali kotlovnicu Gospodarima vjetra, moto klubu. Ona bi pošto su oni tamo 

suvlasnici i suvlasnici imaju pravo i kao grad i to se može etažirati, a ne može se 
kotlovnica. Ona je zamolila ako je moguće da Gospodari vjetra, moto klub, koji 
su uredili to, mogu reći da je to tamo bilo zapušteno, da joj se omogući odlagati 

kolica, robu i tako. Vjerujem da suvlasnici nikada tu kotlovnicu neće osposobiti, 
jer ona ne radi sedamnaest godina. Primjerice ni veterinaru nije trebala 

kotlovnica, a jedan vlasnik stana živi u Austriji, dok je primjerice drugi koristio 
pelet. Oni su imali zajedno tu kotlovnicu i škola, posebno je škola i pošta. Tu 
iamo još jedan slobodan stan u kojem je boravio pokojni veterinar Perković.  

Međutim, pošto se više ne loži na ložu tako je svatko prelazio na plin i pošta i 
Dom zdravlja. Ona traži kotlovnicu. Ja ne znam koliko tamo stane pet – deset 

tisuća litara. Jesu li Gospodari vjetra sve očistili. To je bilo bez prozora, vrata, 
bez ičega. Čak i dok je ambulanta imala to grijanje na minus petnaest to se je 
smrzavalo, pucale su cijevi. Ja sam dva puta išao i nosio brener, da odmrznem te 

cijevi na laktovima i onaj top na plin da se to zagrije da se odmrzne. Sad je stvar 
što ćemo se očitovati i što reći.  

 
 Marko Tadić: S obzirom da je objekt u suvlasništvu i ima zajedničke 
dijelove koji su u suvlasništvu svih suvlasnika. Prema tome za korištenje, 

davanje u nekakav najam ili korištenje trećim osobama tu je potrebna suglasnost 
svih suvlasnika. Ja se ne sjećam da Gospodari vjetra imaju bilo kakav naš akt za 

davanje na korištenje.  
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 Stjepan Topalović: Sada su se promijenila dva vlasnika, a Mirka ne zanima 

on je u Njemačkoj. Znači nema više veterinara Perkovića, nema više Koke.  
 

 Marko Tadić: Treba od njih tražiti i to je to. Ona je to već pisala prije 
mjesec – dva gradonačelniku, pa je gradonačelnik rekao da će porazgovarati sa 
Gospodarima vjetra. Tada je pisala da namjerava koristiti za držanje drva. 

 
 Josip Šarić: Da to malo samo prokomentiram. S obzirom da su se 

promijenili vlasnici. To je njihovo pravo. Ona je suvlasnik jedne četvrtine. Ona 
nije vlasnik, da se razumijemo. Ovo što su napravili Udruga Gospodari vjetra, 
imaju našu suglasnost. To treba pogledati. Nisu oni to radili na svoju ruku i ono 

što je u konačnici bitno, ljudi su napravili nešto dobro. To je bilo tamo smeće, 
zapušteno, izvor zaraze. Gospodari vjetra su inače unijeli tamo malo reda, onaj 

objekt osposobili. Ja mislim onako iskreno, to je jedna kvalitetna, dobra, ozbiljna 
grupa ljudi koja se tamo okuplja. Što treba? Treba napraviti zajednički sastanak i 
pozvati Gospodare vjetra, vlasnike zajedno. Ja ću organizirati jedan takav 

sastanak, u sljedeći ponedjeljak – utorak. Neka se izjasne što se tu može 
napraviti? Ovo oko grijanja - kotlovnice mislim da to više nema smisla. 

Kotlovnica ne treba više nikome, ali zajednički možda se može, ja ću im 
predložiti zajedničko korištenje prostora. Neka koriste zajedno.  

 Stjepan Topalović: Po meni, onu cisternu treba izrezati i iznijeti van. Ona 
zauzima prostor, ona je ogromna. Nema tamo puno prostora za ostavu. Rješenje 
je i da se neki manji kontejner nabavi ili neka montažna kuća ako bude trebala 

za drva, pelete, kolica dječja.  
 

 Josip Šarić: Mi smo vam u suradnji sa, to je važno da kažem na vijeću, u 
sa Gradskim gospodarstvom iz Vinkovaca pokrenuli inicijativu obnove te zgrade. 
Naime, ukazuje nam se dobra prilika da se ide u povoljno kreditno zaduženje 

svih korisnika odnosno vlasnika te zgrade da zgradu obnovimo i da se kroz 
pričuvu vrate. Jedan po meni dobar model, a koji se koristi dosta u Vinkovcima. 

Marko da to pripremimo, i u tu svrhu zatražiti jednu informaciju od Gospodarstva 
Vinkovci za sljedeće vijeće, što bi to mi trebali raditi dalje? Dakle, naša ideja je 
bila kroz ovo pokrenuti obnovu cijele zgrade. Urediti krovište, fasadu, stolariju 

zamjeniti kako treba, ali isto tako da se uredi dvorište i da to bude kako Bog 
zapovijeda. Kroz to ćemo onda gledati da riješimo i pitanje ove kotlovnice. S 

pozicija da to moraju svi suvlasnici odlučiti zajedno što treba, ne može ni jedan 
suvlasnik, ni mi kao grad sami, moramo donijeti nekakvu zajedničku odluku.  
 

 Stjepan Topalović: Ima li još kakvih pitanja?  
 

 Marija Čolaković: Nemam pitanje, samo sam sada uočila da sam u svom 
izlaganju rekla da je nešto pogrešno, ali nije. Vezano za točku usvajanja 
Polugodišnjeg obračuna kad sam izlagala i rekla da nije točno 170 tisuća na kraju 

ipak jeste točno. Dakle, materijal je točan.  
 Josip Šarić: Sutra nam dolazi ministrica poljoprivrede. Ići ćemo obići jedno 

gospodarstvo - OPG Ferbežar,  jer Vlado je stvarno jedan iskusan čovjek i dobar 
poduzetnik. Kako obnoviti to gospodarstvo koje je stradalo? Još jedna dobra 
informacija. Sutra je ovdje direktor Vinkovačkog vodovoda koji će nam 

prezentirati projekt rekonstrukcije vodovodne mreže. Čini mi se da je devet 
kilometara u Otoku i sedam kilometara u Komletincima. Mi smo dobili informaciju 

od Vinkovačkog vodovoda da se radi, naravno, o bespovratnim sredstvima. 
Vinkovački vodovod je sada potpisao jedan veliki ugovor za svoje distributivno 
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područje i tu smo i mi. Detalje i pojedinosti ćemo znati sutra. Mi smo dobili za 

sadnju novih stabala u vrijednosti 370 tisuća eura. To je jako lijepa akcija i 
donacija. Čestitam Mladenu i našim curama iz Razvojne agencije. Taman nekako 

kada pogledamo ovu situaciju sa Strossmayerovom i glavnom ulicom u 
Komletincima, to nam dobro dođe. Jedino što ćemo sada morati uskladiti je 
izgradnja nove vodovodne mreže sa sadnjom novih drvoreda. Morat ćemo jako 

voditi računa o tome da nam se ne dogodi u ulicama gdje smo završili poput 
glavne ulice u Komletincima. U njoj ima jedan dio vodovodne mreže, znam da će 

ga raditi. U njoj sada fali samo drvored, rasvjeta je riješena, plin je riješen, 
kanalizacijska mreža je riješena na obiteljske kuće. Sada moramo voditi računa 
da nam se ne dogodi da se  izgradnjom vodovodne mreže napravi šteta na 

ovome što smo radili. Jedna stvarno dobra informacija i vrlo važna stvar za nas. 
Dakle, da shvatite kada je u pitanju vodovodna mreža. Procjena je Vinkovačkog 

vodovoda ovim zahvatom tih sanacija tih kritičnih ulica, uz činjenicu da smo mi 
priključeni na regionalni vodovod, imamo dovoljno kapacitete vode, da imamo 
kvalitetnu vodu, da mi jedan dugi vremenski period nećemo imati nikakvih 

problema što se tiče opskrbe ni u Otoku, ni u Komletincima. Eto da imate tu 
informaciju i ono što ja imam informaciju radi se o investiciji od dva milijuna 

eura, rok je devedeset dana. Biti će potpisan sporazum i trebalo bi krenuti 
natječaj za izgradnju ceste Otok – Bošnjaci. Dakle, smatram da je to jedan od 

naših najvećih i najbolji projekata, izuzev kanalizacije kojeg nismo vodili mi već 
smo bili partneri sa vodovodom. Ovo smo vodili mi, a radi se o projektu 
vrijednom sa PDV-om osam i pol milijuna eura. Osam i pol milijuna eura to je 60 

milijuna kuna. Osam i pol milijuna, da usporedimo sa cestom Otok – Bošnjaci. 
koja je bila sa PDV-om 30 milijuna kuna. Radi se o duplo većoj investiciji i 

projektu. Još jednom ću vam ponoviti. U ovoj godini trebalo bi biti ugovoreno, 
milijun i osamsto tisuća eura. Nagodinu dva milijuna i petsto tisuća eura i ona 
treća godina dva milijuna i petsto tisuća eura. Onda bi trebala biti gotova cesta, 

bez PDV-a. Kada završimo cestu Otok – Bošnjaci možemo slobodno reći da smo 
prometno najbolje povezano naselje, odnosno grad u Vukovarsko – srijemskoj 

županiji.  
 
 Stjepan Topalović: Koja etapa ide prva? 

 
 Josip Šarić: S obzirom da mi imamo utjecaj u biti na tu dinamiku, ići će 

prvo ova etapa od Čistina do objekta, u vrijednosti milijun i osamsto tisuća eura. 
Druga faza bi bila nastavak dalje prema Svetom Antunu do objekta i treća i 
četvrta faza, ne znam sada točno, do Bošnjaka. Ostaje peta faza. To bi bila 

rekonstrukcija ovog dijela ceste u naselju od Svetog Jakova do Čistina. To bi bila 
zadnja peta faza. Onda bi na onu drugu godinu bila završena i možemo reći u 

roku od dvije godine mi bi riješili jedan od naših uistinu najvećih problema. Znao 
sam, kada premijer dolazi i Vlada. Zato sam i predlagao njima duže vrijeme i 
forsirao da održe sjednicu Savjeta za Slavoniju u Otoku. Premijer odnosno Vlada 

uvijek donese neki ozbiljan poklon. Naš poklon za ovu godinu je bilo ovo. 
Nažalost, dogodilo se olujno nevrijeme i nesreća našim ljudima, ali što da radimo 

i to smo riješili. 
 Stjepan Topalović: Ugovoreni radovi u šumi uz županijsku cestu prema 
Virovima se neće napraviti do proljeća. Ta roba mora sva izaći na tu Županijsku 

cestu. To će biti malo problem jer mi nemamo ceste kroz sredinu.  
 

 Josip Šarić: Mišljenja sam da da je potrebno vrijeme da se objavi natječaj i 
provede postupak uz dogovaranje i pripremu pa posao na izgradnji županijske 
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ceste neće krenuti prije 01. travnja. Dok prođe natječaj treba bar dva mjeseca, 

postupak, žalba i ostalo. I biti će hladno i kišno vrijeme kada se ne može raditi. 
Podijelio sam vam odgovor biskupije, da ne bi bilo nekakvih nerazumijevanja oko 

obnove crkve. U našem proračunu su sredstva osigurana. Mi smo kada je bila 
ona aktivnost prikupljanja novaca sudjelovali kao grad, osigurali donaciju od 10 
tisuća kuna. Dio novaca je skupljen. Mi smo tražili od biskupa odgovor o dinamici 

radova radi mogućeg sufinanciranja obnove crkve u Komletincima.  
 

 Stjepan Topalović: Hvala gradonačelniku. Zaključujem 24. sjednicu u 
15,05 sati. 
 

  
 

Svršetak sjednice u 15,05 sati. 

 

        Zapisnik vodila: 

 Marija Vuković, mag. iur. 

 

 

 

 

TAJNIK GRADSKOG VIJEĆA                      PREDSJEDNIK GRADSKOG VIJEĆA 

  Mirko Martinović, prof.                                        Stjepan Topalović 

 

 

 

 


